

Date :

التاريخ : 15 مارس 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

We have received from our subsidiary The First Takaful Insurance Company that its board of directors decided to approve the recommendation of the Risk Management Committee and the Investment Committee regarding the settlement of the net balances incurred by the First Takaful Company with related parties (shareholders) in the amount of (794,638.708) Kuwaiti dinars as a combined net debit balance on the company , through an in-kind payment represented in part of the First Takaful Insurance Company's share in an investment equivalent to 25.23% of its ownership amounting to (779,476.309) Kuwaiti dinars in Belqis Residence (Yotel The Palm Hotel - under construction), which is equivalent to 2.65% in Ownership of the project, with the aim of improving the company's financial position which is necessary to classify the company in accordance with Law No. 125/2019 regarding the regulation of insurance in order that the investment in a single asset does not exceed 20% of the total assets.

The financial impact will appear in the interim financial statements ended on March 31, 2022 as follows:

- The company's investments decreased by 779,476.309 Kuwaiti dinars.
- Compliance with the provisions of Law No. 125/2019 regarding the regulation of insurance in order that the investment in a single asset does not exceed 20% of the total assets.
- Decreased debt amount by 794,638,708 Kuwaiti dinars.
- Achieving a profit of 15,162 Kuwaiti dinars

لقد ورد إلينا من شركتنا التابعة الشركة الأولى للتأمين التكافلي بأن مجلس إدارتها قرر الموافقة على توصية لجنة إدارة المخاطر ولجنة الاستثمار بشأن تسوية صافي الأرصدة المترتبة على الشركة أولى تكافل مع أطراف ذات صلة (مساهمين) بمقدار (794,638.708) دينار كويتي كصافي رصيد مدين مجمع على الشركة ، وذلك من خلال سداد عيني ممثل في جزء من حصة الشركة الأولى للتأمين التكافلي في استثمار بما يعادل 25.23 % من ملكيتها بمقدار (779,476.309) دينار كويتي بشركة بلقيس ريزيدنس م.م.ح (فندق يوتل النخلة - قيد الانشاء) وهو ما يعادل 2.65 % في ملكية المشروع ، وذلك بهدف تحسين المركز المالي للشركة لزوم تصنيف الشركة وفقا للقانون رقم 125/2019 في شأن تنظيم التأمين لغرض عدم تجاوز الاستثمار في أصل واحد 20% من اجمالي الأصول .

هذا و سيظهر الأثر المالي بالبيانات المالية المرحلية المنتهية في 2022/03/31 على النحو التالي :

- انخفاض إستثمارات الشركة بمبلغ 779,476.309 دينار كويتي .
- التوافق مع أحكام لقانون رقم 125/2019 في شأن تنظيم التأمين لغرض عدم تجاوز الاستثمار في أصل واحد 20% من اجمالي الأصول .
- انخفاض المديونية بمبلغ 794,638.708 دينار كويتي.
- تحقيق ربح بمقدار 15,162 دينار كويتي .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Vice Chairman & C.E.O